

Usage Guidance



24H OPEN

Free up to 120 minutes	Up to 6Hours ¥150	After every 6hours ¥100
----------------------------------	-----------------------------	-----------------------------------

To Park



Please push the bicycle all the way in until the lock engages. (Parking Completed)

Those who wish to register a passcode, please do it at the payment machine.
※ Please do this within 3 minutes after parking your bicycle



※ To input Passcode
① Press and hold 確認 button

- ※When the buzzer activates, the passcode setting form will appear
- ② Input the Parking Number
- ③ Press the 確認 button
- ④ Input 4 digit passcode
- ⑤ Press the 確認 button
- ※ Passcode number cannot be 0000
- ※ If you pressed the wrong button, press the "取り消し" button

To Take out



※ Even if it is still in the free period, you still have to operate it.

- ① Input the Parking Number
- ② Press the 確認 button
- ③ Input your 4 digit Passcode
- ④ Press the 確認 button
- ⑤ Pay the amount shown on the machine.

※ If you did not enter a Passcode You do not need to do the ③④



Please pull out your bicycle from the lock. (出庫完了)

Thank you for using our service.

Terms of Use

- This bicycle parking lot is a paid facility. Users are required to pay the usage fee based on the specified pricing system.
 - The management reserves the right to change the fees without prior notice.
- Please dismount and walk your bicycle while inside the bicycle parking area.
- Please ensure the safety of your surroundings when entering or exiting the bicycle parking area.
 - Please take your own security measures, such as locking your bicycle.
- If the tire size, tire width or weight of the vehicle does not meet the specifications, using it forcefully may lead to accidents. Please refrain from the bicycle parking lock. Additionally, for vehicles with special tire or rim shapes, such as road bikes or beach cruisers, forcing their use may result in tire or rim deformation, damage, or issues with the lock not releasing. In such cases, we will not be held responsible.
- At the discretion of the management, necessary measures, such as relocating the parking position, may be taken.
 - Bicycles that are not correctly parked in the parking machine will be properly repositioned as soon as they are discovered.
 - During that time, it will be charged.
 - If the management finds out that the parking is malicious and involves the use of locking devices or other unlawful methods, the locking device may be cut off.
 - Furthermore, the management will not be held responsible for any compensation related to this.
- At the discretion of the management, vehicles with frequent instances of illegal parking will be reported to the police. If no improvement is observed, the vehicle will be removed.
 - Bicycles parked beyond this period will be considered long-term parked vehicles and are subject to removal and disposal.
 - The costs incurred during the removal will be borne by the vehicle owner.
 - When removing long-term parked vehicles, chain locks or other security devices may be cut in order to transport the vehicle.
- If change is not dispensed due to issues such as a shortage of change, a refund will be issued via postal money order at a later date.
 - Additionally, if a receipt is not issued, a receipt will be sent to you at a later date.
- In the event of natural disasters, emergencies, or inspections, the management may unlock the bicycle parking area and move vehicles without prior notice.
- The management cannot be held responsible for the following matters:
 - Refunds for incorrect payments made with the wrong number or due to incorrect operation.
 - Compensation for waiting time due to equipment malfunctions, compensation for lost opportunities, and damages to the vehicle or its accessories, including any cargo or belongings.
 - Loss, theft, or damage to the vehicle or its accessories, including any cargo or belongings.
 - Damages resulting from accidents or disputes between users
 - Damages caused by being obstructed from entering or exiting due to other vehicles
 - Damages caused by natural disasters such as earthquakes, lightning, fires, floods, or other force majeure events.
- The following actions are prohibited within the bicycle parking area:
 - Actions aimed at evading charges, such as not parking in the designated parking machine or parking in areas other than the designated spaces.
 - Exiting parking premise without completing the payment process.
 - Re-entry within the free parking time.
 - Entering when the parking lot is full, or illegally parking in aisles or vacant spaces.
 - Smoking and the use of open flames in the premise.
 - Actions that damage other vehicles, parking machines, or on-site facilities.
- In case of violation, the vehicle may be moved, locked, or subjected to forced measures.
 - Additionally, the standard usage fees and compensation for damages will be claimed.
 - The management will not be held responsible for any damages or losses incurred as a result of these actions.
- If you experience any inconvenience while using the facility, please contact the toll-free number listed above.
 - Calls are recorded for quality improvement purposes. Thank you for your understanding.



使用指南

How to use



24H OPEN

120minutes Free 停车后 120 分钟免费	前6小时 Until 6hour ¥150	之后每6小时 After each 6hour ¥100
--	------------------------------------	---

停车 Parking



请将自行车停放至停车架深处直到上锁 (入庫完了)

如需登录密码, 请至精算机操作
※请在停车后3分钟内操作



※密码登录方式
①长按确认按钮

- ※当指示音响起, 将显示密码设置画面
- ②输入停车号码
- ③按确认按钮
- ④输入4位数密码
- ⑤按确认按钮
- ※ [0000] 无法操作作为密码使用
- ※如果按钮, 请按取车按钮

取车 Take out



※即使在免费时段内也需要操作

- ①输入停车号码
- ②按确认按钮
- ③输入4位教密码
- ④按确认按钮
- ⑤请支付显示的金額

※若未登录密码, 可省略④⑤步骤



请往自己的方向拉以取出自行车 (出庫完了)

感谢您的使用

使用条款 Terms of use

- 本停车场为收费停车场, 使用者需根据规定的费用标准支付规定的使用费用
 - 管理者可能会随时更改费用
- 停车场内请下车牵移动车辆。
- 进出停车场时, 请确认周围的安全。
 - 骑自行车时采取预防措施, 如上锁等。
- 如果车辆的轮胎尺寸、宽度、重量不和, 强行使用可能会导致意外发生, 请避免使用此类车辆。
 - 如果车辆使用如公路自行车、沙滩车等特殊轮胎或轮胎形状的车辆, 可能会导致轮胎、轮胎变形、破裂, 或无法开锁等情况, 届时本公司将不承担任何责任。
- 根据管理者的判断, 可能会移动停车位置或采取必要措施。
 - 如果发现车辆停放不当, 将会立即进行妥善调整。
 - 随时将收取费用。
 - 若经判断为使用大额等恶意违规停车, 有可能会更换新锁具。
 - 另外, 本公司不承担任何相关赔偿责任。
- 根据管理者的判断, 若发现违规停车情况频繁发生, 将会向警方妥善处理。如未见改善, 将进行车辆搬离。
- 停车时间限制在7天内, 超过此期限者将被视为长期停放车辆, 并将进行搬离与处理。
 - 搬离过程中产生的费用将由车辆所有者承担。
 - 在搬离长期停放车辆时, 将会为了搬运需要而切断链条锁等锁具。
- 若因零钱不足等原因未能找零, 我们将会在日后以邮政汇款方式进行退款。
 - 若能及时发行收据, 我们将会在日后寄送收据给您。
- 在自然灾害事故发生时以及设备安全检查等情况下, 管理者可能会在不事先通知的情况下开锁并移动车辆。
- 管理者对以下事项不承担任何责任:
 - 因操作时输入正确号码或进行错误的操作等, 管理者将不提供退款。
 - 机器故障时的等待时间以及机会损失等补偿, 以及车辆及其附属物品或积置物等损坏所产生的损失
 - 车辆及其附属物品、积置物等的丢失、盗窃、破损等损失
 - 因事故或使用者的纠纷所造成的损失
 - 因其他车辆阻碍而无法停车或取车所造成的损失
 - 因地震、雷击、火灾、水灾等天灾等不可抗力因素所造成的损失
- 在停车场内的禁做行为:
 - 不将车辆停放在停车柱以外的地方等避免计费的行为
 - 在未进行结算操作的情况下直接取车的行为
 - 在免费时段内取车后再次停车的行为
 - 在停车架已满时进入, 或在通道和空地违规停车的行为
 - 吸烟及使用明火的行为。
 - 损害其他车辆、停车设施或场内设施的行为
- 若违反上述规定, 可能会进行移动车辆、锁死等强制处置, 并且将要求支付正规的使用费用及损害赔偿。
 - 对于此处处置所产生的任何损失, 本公司不承担任何责任。
- 若在使用过程中有任何不便之处, 请联络上述的免费电话。
 - 为了提升服务品质, 敬请告诉我们我们会进行电话录音。



이용안내

How to use



24H OPEN

30minutes Free 주차 후 120 분간 무료	6시간까지 Until 6hour ¥150	이후 6시간마다 After each 6hour ¥100
---	-------------------------------------	---

입고 Parking



잠금장치가 작동할 때까지 안쪽으로 자전거를 밀어넣어주세요

비밀번호를 등록하시려면 정산기에서 조작해주시요
※주차 후 3분 이내에 조작해주시요



※비밀번호 등록방법
① 확인 버튼을 계속 누르기

- ※입력시 음성이 울리면, 비밀번호 설정 화면이 표시됩니다.
- ② 주차번호를 입력
- ③ 확인 버튼을 입력
- ④ 4자리수의 비밀번호를 입력
- ⑤ 다시 확인 버튼을 입력
- ※비밀번호는 0000은 사용할 수 없습니다
- ※잘못 누른 경우, 취소 버튼 (取消)을 눌러주세요.

출고 Take out



※무료 제공 시간 내에도 조작이 필요합니다

- ① 주차번호를 입력
- ② 확인 버튼을 누르기
- ③ 4자리수의 비밀번호를 입력
- ④ 다시 확인 버튼을 입력
- ⑤ 화면에 표시된 요금을 지불
- ※비밀번호를 등록하지 않은 경우, ①번과 ⑤번 절차는 필요없음



자전거를 당겨서 출차해주시면 됩니다

이용해주셔서 감사합니다

이용약관 Terms of use

- 본 자전거 주차장은 유료입니다. 이용 시 정해진 요금을 지불하셔야 합니다.
 - 관리자는 예고없이 요금을 변경할 수 있습니다.
- 주차장 내에서는 인양에서 내려 이동해주시요.
- 주차장 입, 출고 시 주변이 안전인지 확인해주시요.
- 잠금장치 사용 등 방범에는 직접 대비해주시요.
- 타이어 시리얼, 폭, 중량을 주차장에 적합하지 않은 경우 사고 등이 발생할 경우를 대비하여 이용을 삼가해주시요. 또한, 로드바이크와 비스킷루터 등 특수한 타이어나 림의 차량을 무리해서 주차하신 경우를 대비하여, 변형, 파손, 잠금장치 등의 우려가 있습니다. 이러한 경우에는 일절 책임지지 않습니다.
- 관리자의 판단에 따라, 주차차의 이동 등 필요한 조치가 취해질 수 있습니다.
 - 주차기에 올바르게 주차되지 않은 경우, 발견 즉시 올바르게 세워드립니다.
 - 차량이 잘못 주차된 경우, 정비를 위해 제반 등 잠금장치를 절단하는 등의 조치가 취해질 수 있습니다.
 - 또한, 영수증이 발급되지 않은 경우에는 이후 요청에 따라 송부드리고 있습니다.
- 연속 주차 기간은 7일 이내로 제한됩니다. 이를 초과할 경우, 장기 주차 차량으로 간주하여 출고 및 처리 대상이 됩니다.
 - 장기 시 운영하는 비용은 차정가소주 부담이 됩니다.
 - 장기 주차 차량을 출고 시, 정비를 위해 제반 등 잠금장치를 절단하는 등의 조치가 취해질 수 있습니다.
 - 기계 내 가스통들이 부족하여 나오지 않은 경우, 우편을 통해 가스통들을 보내드리고 있습니다.
 - 또한, 영수증이 발급되지 않은 경우에는 이후 요청에 따라 송부드리고 있습니다.
- 현재지면, 각종 점검 등으로 인해 관리자가 예고 없이 주차장을 개방, 차량을 이동하는 경우가 있습니다.
- 관리자는 다음 항목에 대해 책임지지 않습니다.
 - 차량의 탈출로 인해, 잘못 주차 등으로 인한 방범
 - 기기 문제로 인한 타이어 손상과 그로 인한 보상, 기회 손실 등의 보상, 차량 및 부품품, 직재품의 파손
 - 사고, 이용자의 간접으로 인한 손해
 - 다른 차량의 입, 출고의 방해로 인한 손해
 - 지진, 난파, 화재, 추락 등의 천재지변 및 불가항력에 따른 손해
- 주차장 내에서 금지되는 행위
 - 주차기에 올바르게 밀고가지 않고, 주차기 이외의 장소에서 주차하는 등 요금정산을 면하려는 행위
 - 정산을 하지 않고 출고하는 행위
 - 무료시간 내에 체류하고
 - 만약 시 입차하여 통과 할 주차기가 아닌 주차장에 열릴 주, 정차하는 행위
 - 차량 및 기 사용
 - 다른 차량, 주차기, 주차장 내의 설비품 등의 파손 행위
- 위반 시 차량의 이동 등 강제조치가 취해질 수 있습니다.
 - 또한, 정식 이용요금 및 손해배상을 청구할 수 있습니다.
 - 이러한 조치로 인한 손해, 손실에 대해서 책임지지 않습니다.
- 이용 중 유의사항이 있으신 경우, 위 24시간 안내소스크 전화번호로 연락을 부탁드립니다.
- 서비스 품질 향상을 위해, 통화 내용이 녹입됩니다. 통화를 원치 않을 시에는 종료 부탁드립니다.

